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Protokół nr 14/2016 
 

posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej Inowrocławia,  

odbytego w dniu 15 stycznia 2016 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia. 
 

Przebieg obrad: 

Otwarcia posiedzenia Komisji o godz. 9
45 

dokonał Przewodniczący Komisji, pan 

Tomasz Marcinkowski, który na podstawie listy obecności stwierdził,  

że w posiedzeniu uczestniczy wymagane przepisami kworum, w związku  

z czym obrady są prawomocne. 
 

Listy obecności członków Komisji oraz zaproszonych gości stanowią załącznik 

nr 1 do protokołu. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

2. Sprawy bieżące. 
 

Porządek obrad przyjęto bez uwag i przystąpiono do jego realizacji (za - 4). 
 

Ad.1  Sprawy wymagające opinii Komisji. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Dzisiejsze posiedzenie Komisji wywołane jest w związku ze złożonym przez 

Prezydenta Miasta wnioskiem o zwołanie sesji w celu podjęcia m.in. uchwały  

w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości. 

Proszę p. Skarbnik o przedstawienie projektu uchwały. 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Przedstawiła projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 

wraz z uzasadnieniem. Projekt stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

Czy są pytania? 
 

Jan Koziorowski: 

Z kim jest uzgodniona ta inicjatywa? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Z aeroklubem. My nie możemy zwolnić aeroklubu podmiotowo, ponieważ nie 

mamy takich uprawnień. Dzisiejszy projekt uchwały to podjęcie próby 

udzielenia pomocy. 
 

Jan Koziorowski: 

Jak ten problem rozwiązują inne aerokluby? 
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Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Różnie. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

W tym projekcie uchwały budzi moją wątpliwość wprowadzony zapis w §4, 

który mówi, że uchwała wchodzi w życie …. , z mocą obowiązującą od dnia 1 

stycznia 2016 r. Czy ten zapis jest prawidłowy? 
 

Grażyna Filipiak – Skarbnik Miasta: 

Pani Teresa Górka z Biura Prawnego znalazła wyrok Sądu, który wskazuje, że 

jeśli dany przepis jest na korzyść podatnika, to prawo może działać wstecz. 
 

Tomasz Marcinkowski – Przewodniczący Komisji: 

W związku z tym, że nie ma więcej pytań, przechodzimy do głosowania. 
 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem przedstawionego projektu uchwały? 
 

głosowanie: za – 4, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 

Ad. 2 Sprawy bieżące. 
 

Spraw bieżących nie było. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął 

posiedzenie Komisji o godzinie 10
00

. 
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